
Strona 1 z 12 

 

P r o t o k ó ł     

 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka 

 

z dnia 4 lutego 2020 r. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka  4 lutego 2020 r. 



Strona 2 z 12 

 

P r o t o k ó ł   
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 4 lutego 2020 roku 

pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 4 lutego  2020 r. swoją obecność odnotowało  

5 członków Komisji.  Nieobecny na posiedzeniu Komisji był Radny p. Bogusław Konrad 

( lista obecności w załączeniu do protokołu ).  
 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XIII sesję Rady Miasta;  

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok; 

4. Sprawy różne.  

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Sekretarz Miasta – p. Bożena Szostak; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

3. Prezes ZGK Sp. z o.o. – p. Paweł Mieczkowski; 

                   

AD. 1 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska dokonała otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 4 lutego 2020 r.. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przyjęty  

w głosowaniu jawnym.  

Jednogłośnie 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z obecnością Prezesa ZGK 

Sp. z o.o. p. Pawła Mieczkowskiego zaproponowała, aby z uwagi na udział gościa  

w posiedzeniu Komisji w pierwszej kolejności pochylić się nad tematem projektu uchwały 

w/s wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z terenu 

nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty.  
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AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XIII sesję Rady Miasta.  

Podjęcie uchwał:  

a/ w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z terenu nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

b/ w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Prezesa ZGK 

Sp. z o.o. o wprowadzenie do tematu dyskusji oraz wyjaśnienie kwestii związanych  

z przedłożonym projektem uchwały oraz zaproponowaną w nim zmianą.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały poinformował, że jeżeli chodzi o sytuację na rynku związaną z gospodarką 

odpadową sytuacja jest na pewno bardzo dynamiczna. Prezes ZGK zwrócił uwagę, że  

w ostatnim czasie nastąpił bardzo dynamiczny wzrost cen odpadów związany z dalszym ich 

przetwarzaniem. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski wyjaśnił, że jednym  

z głównych czynników jest cena zagospodarowania frakcji nadsitowej. Prezes ZGK 

poinformował, że cena zagospodarowania 1 t frakcji nadsitowej wynosiła 153,55 zł. netto 

informując jednocześnie, że rocznie wytwarzane jest frakcji nadsitowej około 2100 t.  Prezes 

ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski zwrócił uwagę, że na chwilę obecną podpisana została 

kolejna umowa w tym zakresie na bazie, której kalkulowana była cena w kwocie 480 zł. za 

zagospodarowanie jednej tony. Prezes ZGK zauważył, że jest to kwota przeszło trzy krotnie 

większa. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski poinformował, że z tego co widomo 

ceny te znacznie rosną na rynku informując jednocześnie, że na chwilę obecną ma miejsce 

spory problem ze znalezieniem kontrahentów, którzy byliby w stanie odebrać  

i zagospodarować frakcje nadsitową. Prezes ZGK zwrócił uwagę, że tak jak powiedział 

wcześniej przetworzenie frakcji nadsitowej może być termiczne. Prezes ZGK Sp. z o.o.  

p. Paweł Mieczkowski zauważył, że w Polsce występuje określona ilość instalacji, spalarni 

oraz cementowni, które mogą przetworzyć te odpady. Prezes ZGK wyraził zdanie, że ilość 

wytwarzanych w Polsce odpadów komunalnych jest znacznie wyższa niż moce przerobowe 

instalacji do przetwarzania odpadów. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski 

poinformował, że wskazane powyżej czynniki powodują lawinowy wzrost cen. Prezes ZGK 

zwrócił uwagę, że innym znaczącym czynnikiem mającym wpływ na wzrost kosztów jest 

duży wzrost opłaty środowiskowej informując jednocześnie, że wzrósł on o 1000 %. Prezes 

ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski wyjaśnił, że opłata środowiskowa uiszczana jest od 

każdej przyjętej tony odpadów. Prezes ZGK poinformował, że innym jeszcze kosztem jest 

wzrost minimalnej płacy krajowej informując jednocześnie, że w roku 2017 ukształtowała się 

ona na poziomie 2 tys. zł. natomiast na chwilę obecną wynosi ona 2 tys. 600 zł. Prezes ZGK 

Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski zauważył, że dużym czynnikiem tworzącym koszty jest 

konieczność prowadzenia ewidencji i sprawozdawczości od 1 stycznia 2020 roku poprzez 

BDO czyli Bazę Danych Odpadowych. Prezes ZGK wyjaśnił, że każdy samochód, który 

wyjeżdża musi mieć wystawione karty przekazania informując jednocześnie, że każdy 

samochód musi być przypisany do danej frakcji oraz odpowiednio opisany. Prezes ZGK Sp.  

z o.o. p. Paweł Mieczkowski  zauważył, że jest to znacznie bardziej kontrolowane jak również 

system ten jest znacznie bardziej uszczelniony niż miało to miejsce wcześniej. Prezes ZGK 
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wyraził przekonanie, że uszczelnienie systemu spowoduje, że na rynku pojawi się znacznie 

większa ilość odpadów komunalnych. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski 

poinformował, że posiada również szczegółowe kalkulacje przetargowe.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy występuje jakiś wzrost 

produkcji odpadów na terenie naszego miasta.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że występuje lekki wzrost 

odpadów gabarytowych, odpadów zielonych informując jednocześnie, że ogólna sumaryczna 

kwota jest około 6,5 tys.t. rocznie w zależności od poszczególnych frakcji.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała jak przedstawia się 

proporcjonalnie ilość śmieci segregowanych czyli tych, które mogą pójść do recyklingu  

w stosunku do tych, które są niesegregowane.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że na chwilę obecną 

takich danych przy sobie nie ma wobec czego trudne będzie udzielenie odpowiedzi w tym 

zakresie na chwilę obecną. Prezes ZGK poinformował, że z posiadanych przez niego 

informacji wynika, że śmieci zmieszanych wytwarzanych rocznie jest 4,5 tys. t. Prezes ZGK 

Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski wyraził zdanie, że jest to ilość bardzo duża informując 

jednocześnie, że cena przetargowa jest oparta na 2019 roku.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ZGK dysponuje 

informacjami gdzie produkowana jest większa ilość odpadów niesegregowanych.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że w osiedlach 

wielorodzinnych z całą pewnością jest ciężej o segregację. Prezes ZGK zauważył, że  

w gospodarstwach jednorodzinnych jest znacznie więcej miejsca aby prowadzić segregację 

odpadów jednocześnie zwracając uwagę, że obowiązuje również odpowiedzialność 

indywidualna. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski zauważył, że w osiedlach 

wielorodzinnych wyegzekwowanie segregacji odpadów jest znacznie cięższe do osiągnięcia.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy prowadzone były jakieś 

kontrole  z zakresu gospodarki odpadowej na terenie miasta.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że tak. Prezes ZGK 

poinformował, że spółdzielnie planują różnego rodzaju rozwiązania aby wyjść całej sytuacji  

i zmieniającemu się w tym zakresie prawu naprzeciw.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jaka suma wyłoniona została w postępowaniu 

przetargowym z tytułu gospodarki odpadowej.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że w postępowaniu 

przetargowym wyłoniona została kwota 4 mln. 800 tys. zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał ile osób zobowiązanych jest do opłat z tytułu 

odbioru odpadów komunalnych.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że jeżeli chodzi o liczbę osób 

zameldowanych jest to liczba około 23 tys. natomiast liczba osób zadeklarowanych na koniec 

roku wynosi 18 tys. 14 osób. Sekretarz Miasta zauważyła, że powyższa różnica jest znacząca.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu spotkania, które miało miejsce  

w budynku Starej Elektrowni i dotyczyło uszczelnienia sytemu gospodarki odpadowej na 
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terenie miasta. Radny w związku z powyższym zapytał jakie działania zostały podjęte aby 

powyższy system uszczelnić.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że weryfikacja ile osób 

zamieszkuje w danym gospodarstwie domowym jest niemożliwa. Sekretarz Miasta zwróciła 

uwagę, że w związku z powyższym wzięta została pod rozwagę metoda naliczania opłaty za 

odbiór odpadów komunalnych na podstawie zużycia wody. Sekretarz Miasta p. Bożena 

Szostak poinformowała, że władze miasta pochyliły się nad powyższą metodą jednocześnie 

wyrażając przekonanie, że będzie ona uszczelniała system gospodarki odpadami.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że zmiana sposobu naliczania stawek za 

odbiór odpadów komunalnych w przypadku jego rodziny będzie powodowała podwyżkę ceny 

o 100%. Radny zauważył, że to się odnosi do każdego jednego gospodarstwa. Radny  

w związku z powyższym zapytał czy Prezes ZGK obliczył zyski oraz koszty jakie uzyska na 

powyższej podwyżce.   

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że cena zaproponowana 

w postępowaniu przetargowym jest to cena ustalona po kosztach. Prezes ZGK wyraził 

wątpliwość co do uzyskania zysku jednocześnie wyrażając nadzieję, że ZGK nie uzyska  

z tego tytułu straty.  

Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał, że podczas posiedzenia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska zwracał się 

on z prośbą o przedstawienie kosztów zależnych i niezależnych do spółki.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski zapytał co według radnego oznacza 

pojęcie koszt zależny i koszt niezależny. Prezes ZGK poinformował, że ma on przygotowany 

wykaz kosztów z poszczególnym rozbiciem.  

Radna p. Renata Trojanowska zwróciła uwagę, że radny ma prawdopodobnie na myśli 

koszty stałe i zmienne.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zwróciła uwagę, że miasto musi tak prowadzić 

gospodarkę odpadową na terenie miasta aby system się bilansował.  Sekretarz Miasta 

poinformowała, że do chwili obecnej było tak, że system gospodarki odpadowej zgodnie  

z zapisami ustawy miał się bilansować natomiast w budżecie miasta nie było tego widać. 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zauważyła, że na chwilę obecną wprowadzone zostały 

obostrzenia oraz wyodrębniony w tym celu rachunek.  

Radna p. Renata Trojanowska zwróciła uwagę, że z powyższych wypowiedzi wynika, 

że miasto ma jedne z najniższych kosztów w zakresie gospodarowania odpadami. Radna 

zauważyła, że z przedstawionego projektu uchwały wynika natomiast coś zupełnie innego.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odnosząc się do powyższego tematu 

dyskusji zwrócił uwagę, że rozróżnić należy dwie odrębne rzeczy jak cena przetargowa oraz 

opłata od mieszkańców. Prezes ZGK poinformował, że posługuje się on ceną od 

mieszkańców, którą zaoferował ZGK. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski wyjaśnił, 

że opłaty pobierane od mieszkańców są już zupełnie inną kwestią.  

Radna p. Renata Trojanowska zauważyła, że powyżej przedstawionych informacji 

widać, że wzrost opłaty będzie wynosił przeciętnie około 150%.  
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Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy na 2020 rok znany jest całkowity koszt obrotu 

gospodarką odpadową na terenie miasta. Radny zapytał ile to będzie miasto kosztować.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że powyższy koszt będzie 

wynosił 4 mln. 800 tys. zł.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy możliwe jest wprowadzenie rozdzielenia zużycia 

wody na podstawie podliczników i faktycznego zużycia wody w gospodarstwie domowym.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że przepisy ustawy mówią 

wyraźnie o faktycznym zużyciu wody bez rozdzielanie na podliczniki. Sekretarz Miasta 

poinformował, że wprowadzenie powyższego zapisu mogłoby spowodować, że zostanie on 

uchylony przez organy Nadzoru. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak nawiązując do tematu 

zużycia wody w ogrodach zwróciła uwagę, że posiadanie ogrodów również generuje 

powstawania odpadów biodegradowalnych. Sekretarz Miasta zwróciła uwagę, że 

rozwiązaniem powyższej kwestii jest posiadanie kompostownika oraz możliwość 

skorzystania z 15% upustu.  

Radna p. Renata Trojanowska wyraziła zdanie, że przed podjęciem uchwały  

w powyższym zakresie właściwym działaniem byłoby przeprowadzenie konsultacji  

z mieszkańcami miasta. Radna następnie zapytała kiedy będą dostępne dla mieszkańców 

informacje jak powyższa kwestia zostanie rozwiązana technicznie.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

ma jeszcze jakieś pytania co Prezesa ZGK.  

Radny p. Paweł Pecura nawiązał do tematu omawianego projektu uchwały. Radny 

zauważył, że mieszkańcy miasta do chwili obecnej nie będąc świadomi sytuacji nie 

oszczędzali zużywanej wody w związku z czym na chwilę obecną zapłacą wysoką opłatę  

z tytułu odbioru odpadów komunalnych.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

uchwały zwróciła uwagę, że proponowana zmiana systemu spowoduje jego uszczelnienie. 

Sekretarz Miasta uzasadniła swoje powyższe stanowisko tym, że tak jak miasto nie jest  

w stanie skontrolować osób zamieszkałych tak w tym przypadku kontrola zużycia wody 

będzie. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak wyraziła zdanie, że doskonałego systemu nie ma 

jednocześnie zwracając uwagę, że system gospodarki odpadowej musi się bilansować  

z uzyskanych opłat.  

Radna p. Renata Trojanowska zauważyła, że do niedawna system gospodarki 

odpadowej się nie bilansował. Radna w związku z powyższym zapytała czy z tego tytułu są 

przewidziane jakieś kary.   

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że miasto nie zapłaciło żadnej 

kary z tytułu nie bilansującej się gospodarki odpadami. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że 

powyższe działanie jest widoczne porównując uzyskane dochody z poniesionymi wydatkami.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała co będzie w przypadku gdy środków 

finansowych uzyskanych z tytułu opłaty za odbiór odpadów komunalnych będzie za dużo. 

Radna zauważyła, że w powyższym systemie jest niedopuszczalna gospodarka zarobkowa.  
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Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że nie wyobraża sobie aby było 

możliwe zarabianie na powyższym systemie. Sekretarz Miasta zauważyła, że system to nie 

tylko postępowanie przetargowe.  

Radna p. Renata Trojanowska zwróciła uwagę, że informacji jednego z radnych 

wynika, że w ostatnich latach z systemu gospodarki odpadowej ubyło osób zadeklarowanych. 

Radna zauważyła, że nie dosyć, że miasto nie dochodzi powodu z jakiego wynikają różnice 

między osobami zameldowanymi a zadeklarowanymi to jeszcze nie kontroluje dlaczego w tak 

znacznym stopniu ubywa osób zadeklarowanych.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu przedsiębiorców prowadzących 

działalność gospodarczą produkujących odpady komunalne. Radny zapytał jak powyższa 

kwestia została rozwiązana.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała kto jest zobowiązany do przeprowadzenia 

kontroli czy sana firma podpisała umowę oraz czy się z niej wywiązuje.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że jeżeli Spółdzielnia 

Mieszkaniowa ma w swoich zasobach taki podmiot to owszem.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że większość lokali są to lokale 

własnościowe. Radny zapytał czy ZGK ma podpisane umowy z podmiotami prowadzącymi 

działalność gospodarczą na terenie miasta.  

Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Paweł Mieczkowski odpowiedział, że musi on sprawdzić 

powyższą kwestię. Prezes ZGK wyjaśnił, że osoby prowadzące działalność gospodarczą nie 

muszą mieć podpisanej umowy z ZGK jednocześnie informując, że mogą mieć oni podpisaną 

umowę z każdą firmą, która świadczy na rynku usługi z tytułu gospodarowania odpadami.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zaproponowała zakończenie 

powyższego tematu dyskusji. Przewodnicząca Komisji zaproponowała poddanie pod 

głosowanie celem zaopiniowania przedłożonego projektu uchwały w sprawie.  

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z terenu nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

AD. 3 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu planu pracy 

Komisji na 2020 rok odczytała projekt planu pracy celem zapoznania wszystkich członków 

komisji z jego treścią.  
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Plan Pracy 

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego na 2020 rok 

L.p Termin Tematyka 

1  

I Kwartał / styczeń, luty, marzec 

 

1). Przyjęcie planu pracy Komisji na 2020 r. 

2). Informacja o stanie realizacji inwestycji 

przyjętych do planu na 2020 r. 

 

 

2 

 

II Kwartał / kwiecień, maj, czerwiec 

 

1). Rozpatrzenie raportu o stanie miasta. 

2). Analiza sprawozdania z wykonania  

budżetu Miasta za 2019 r. 

3). Stopień realizacji inwestycji miejskich 

przyjętych do planu na 2020 r. 

 

3 

 

III Kwartał / lipiec, sierpień, wrzesień 

 

1). Informacja o stopniu realizacji inwestycji 

miejskich przyjętych do planu na 2020 rok.  

2). Informacja o realizacji budżetu miasta za 

okres 6-cy 2020 r. 

3). Sprawozdanie z działalności Spółek, 

których organem założycielskim jest miasto 

Ostrów Mazowiecka: ZEC,ZGK i TBS za 

okres 2019 r. 

 

4 

 

IV Kwartał / październik, listopad, 

grudzień 

 

 

1). Informacja o stanie realizacji inwestycji 

przyjętych do planu na 2020 r. 

2). Analiza projektu budżetu Miasta Ostrów 

Mazowiecka na 2021 rok.  

 

 

5 

 

Termin stały 

1).Rozpatrzenie spraw kierowanych do 

Komisji. 

2).Rozpatrzenie i opiniowanie materiałów 

zgodnie z właściwością Komisji. 

3). Bieżąca analiza realizacji dochodów i 

wydatków budżetu miasta.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

chciałby coś dodać do powyżej przedstawionego projektu planu pracy Komisji Gospodarki 

Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego na 2020 rok.  

Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał, że podczas ostatniego posiedzenia Rady 

Miasta radni zwracali się z prośbą do Przewodniczącego Rady Miasta o dostosowania planu 

pracy Rady Miasta oraz poszczególnych Komisji do poszczególnych miesięcy. Radny wyraził 

zdanie, że powyższa kwestia jest kwestią istotną ponieważ wiąże się z dietami.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zauważyła, że Komisja Gospodarki 

Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego jest jedną z tych Komisji, która w 2019 

roku miała najwięcej posiedzeń Komisji.  

Plan pracy Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego na 2020 

rok został przyjęty jednomyślnie. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2020 -2030.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedłożonego projektu uchwały.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że wprowadzone zmiany  

w przedłożonym projekcie uchwały dotyczą trzech zagadnień. Skarbnik Miasta 

poinformowała, że zmiany dotyczące przedsięwzięć są to zmiany porządkujące. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że kolejna zmiana to zmiana dotycząca gospodarki 

odpadami, które wiąże się z zwiększeniem dochodów oraz wydatków o kwotę 2 mln. 15 tys. 

zł. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że kolejną sprawą jest wprowadzenie kwoty 11 tys. zł. 

do planu dochodów oraz wydatków do Spółdzielni Socjalnej z przeznaczeniem 10 tys. zł na 

wpłatę oraz 1 tys. zł. z przeznaczeniem na wpisowe. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

wyjaśniła, że przedstawione powyżej zmiany powodują zwiększenie zaplanowanego kredytu 

o kwotę 320 tys. zł.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

ma jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji w związku 

z brakiem dalszych pytań w/s poddała pod głosowanie celem zaopiniowania przedstawiony 

projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2020 -2030. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 2020 rok.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedłożonego projektu uchwały.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformował, że przedłożony projekt uchwały 

wiąże się z zaciągnięciem kredytu tak jak zostało to powyżej powiedziane w wysokości 28 

mln. 590 tys. zł. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zaciągnięcie kredytu w powyższej wysokości 

jest konieczne celem realizacji budżetu miasta.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

ma jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji w związku 

z brakiem dalszych pytań w/s poddała pod głosowanie celem zaopiniowania przedstawiony 

projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 2020 rok. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 
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Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ostrowskim na wspólne finansowanie 

zadania pod nazwą „Modernizacja stadionu miejskiego”.  

b/ w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Powiatu Ostrowskiego na realizację 

zadania pod nazwą „Modernizacja stadionu miejskiego”.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedłożonego projektu uchwały.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do przedłożonego projektu uchwały 

zwróciła uwagę, że ma on związek z przyjętą od Powiatu Ostrowskiego pomocą finansową  

w związku z realizacją inwestycji modernizacji stadionu.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

ma jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji w związku 

z brakiem dalszych pytań w/s poddała pod głosowanie celem zaopiniowania przedstawiony 

projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ostrowskim na wspólne 

finansowanie zadania pod nazwą „Modernizacja stadionu miejskiego”. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Powiatu Ostrowskiego na 

realizację zadania pod nazwą „Modernizacja stadionu miejskiego”. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedłożonego projektu uchwały.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

uchwały poinformowała, że zasadne było przygotowanie uchwały w sprawie zmiany stawek 

uzasadniając powyższą opinię tym, że obecnie obowiązująca uchwała była podejmowana  

w 2006 roku. Sekretarz Miasta wyraziła zdanie, że obecnie obowiązujące stawki są to stawki 

zupełnie nierealne. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zauważyła, że postępowanie 

administracyjne kosztowało znacznie drożej niż sama opłata.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała co należy rozumieć przez zapis dotyczący 

umieszczenia w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych  

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że to właśnie są opłaty za 

umieszczenia lub za zajęcie pasa drogowego.  

Radna p. Renata Trojanowska wyraziła przekonanie, że zmiana powyższych stawek 

spowoduje dodatkowe wpływy środków finansowych dla miasta.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji zaproponowała poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania przedłożonego 

projektu uchwały.  

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego  

dróg gminnych. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zwróciła uwagę, że podobny projekt uchwały podejmowany był w 2019 

roku. Przewodnicząca Komisji zauważyła, że przedłożony projekt uchwały ma na celu 

kontynuację projektu. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska przypomniała, że 

powyższy projekt jest w 100% finansowany z środków zewnętrznych.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

ma jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji w związku 

z brakiem dalszych pytań w/s poddała pod głosowanie celem zaopiniowania przedstawiony 

projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020. 

Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów 

Mazowiecka na rok szkolny 2019/2020 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą o wprowadzenie 

do tematu przedłożonego projektu uchwały. 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

uchwały poinformowała, że taka sama uchwała podejmowana była na poprzedniej sesji Rady 

Miasta. Sekretarz Miasta zwróciła uwagę, że w związku z powyższym część merytoryczna 

uchwały nie zostaje zmieniona. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak wyjaśniła, że ponowne 

podjęcie uchwały związane jest z tym, że organ nadzoru zwrócił uwagę na brak uznania 

powyższego aktu jako aktu prawa miejscowego, który podlega publikacji. Sekretarz Miasta 

poinformowała, że w związku z powyższym zmiana dotyczy ostatniego zapisu w uchwale 

dotyczącego publikacji.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji zaproponowała poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania przedłożonego 

projektu uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów 

Mazowiecka na rok szkolny 2019/2020 
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Komisja w głosowani 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

AD. 4 

Sprawy różne.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poinformowała, że do Komisji 

wpłynęła odpowiedź od ZEC na pytania zadane podczas jednego z posiedzeń Komisji przez 

Radnego p. Stanisława Dylewskiego. Przewodnicząca Komisji odczytała powyższą treść 

pisma celem zapoznania pozostałych członków Komisji z jej treścią.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski poinformowała, że zadane przez niego powyżej pytanie 

związane było z informacją Prezesa ZEC na temat planowanej modernizacji kotłowni oraz 

zmian źródeł grzewczych na gazowe.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poinformowała, że do Komisji 

wpłynęła również odpowiedź na jedne z złożonych wniosków w/s zamontowania na 

obwodnicy miasta ekranów dźwiękoszczelnych oraz wykonania pomiarów natężenia hałasu.  

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że z treści powyższego pisma wynika, że wniosek został 

skierowany do Inspektora Ochrony Środowiska celem wykonania ponownych pomiarów 

natężenia hałasu na terenie miasta.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski okazał zdjęcia obrazujące zaśmiecanie terenu przy 

sklepie na odległość, którego nie zgodzili się radni  w odległości 100 m. Radny zwrócił 

uwagę, że podobna sytuacja znajduje się również nie tylko w obrębie sklepu ale również  

w obrębie bloku. Radny wyraził zdanie, że zarówno Straż Miejska jak i policja nie podejmują 

żadnych działań w sprawie. Radny następnie nawiązał do tematu planowanej inwestycji 

budowy stacji paliw. Radny zauważył, że na chwilę obecną jest coraz więcej informacji  

w powyższym temacie jednocześnie informując, że wydana została w/s pozytywna opinia 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Radny poddał pod rozwagę czy miastu zależy na 

tym aby inwestycja stacji paliw powstała czy nie.  Radny wyraził zdanie, że z dostępnych  

w sprawie dokumentów wynika, że jest bardzo duża rozbieżność.  

 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


